
Zápis 
Z jednání komise mládeže sekce orientačního běhu ČSOS 

 

Datum:  23. 11. 2024 
Místo:   Prostějov 
Přítomni:  Libor Slezák, Eva Bartoňová, Evžen Pekárek, Robert Hezcko, Jan Netuka, Tomáš Landovský, Petr 

Klimpl 
Host:   Marek Cahel 
 

V úvodu poděkoval předseda komise Libor Slezák všem členům komise za aktivní práci v průběhu tohoto 
volebního období. 
Srovnávací testy mládeže (STM): 

- poděkování všem, kteří se na zajištění STM podílejí 
- proběhla diskuze k termínům, především k termínům na konci srpna 
- závěr: v STM pokračovat, vypisovat 4-5 termíny v období konec srpna až polovina října 
- zveřejňovat termíny co nejdříve (duben/květen) – odpovídá Marek Cahel 

Zařazování do tréninkových středisek mládeže (TSM): 
- diskuze k zařazování do TSM těch závodníků, kteří se nezúčastní STM – divoké karty (závodníci, kteří se 

zúčastnili MSJ, MED, vážné důvody k neúčasti)  
- závěr:  

o divoké karty udělovat ústředním trenérem pouze těm, kteří se STM nezúčastní z vážných důvodů 
(dlouhodobá nemoc, dlouhodobý pobyt v zahraničí)  

o závodníci, kteří se zúčastnili MSJ či MED a bez vážných důvodu se STM neúčastní, DK nedostanou 
o jedna DK od TSM i nadále bez jakýchkoli podmínek 

- jde o změnu proti stávajícímu stavu, nutno informovat TSM – odpovídá Marek Cahel 
Rozsah kategorií zařazovaných do TSM: 

- TSM i nadále budou pro závodníky kategorií 16, 18, 20 (tedy zachovat TSM i pro juniorské kategorie) 
- TSM nerozšiřovat o závodníky do 23 let (ale tyto absolventy TSM využívat na soustředěních) 

Možný souběh nominace na MS juniorů a ME dorostu: 
- závěr: i nadále zachovat z řady důvodů stávající stav, nepreferovat souběžnou nominaci na obě akce 

v jednom roce 
Stacionární tréninkové kempy (STK): 

- poděkování Robertu Heczkovi za zajišťování 
- debata k ambasadorům – je jich málo, vyzvat zkušené závodníky se zkušenostmi se skandinávskými 

terény, aby předávali zkušenosti jako ambasadoři na STK (nemusí celý týden – odměna za pobyt, cesťák) 
- pro roky 2025 a 2026 budou STK v okolí Örebro 
- způsob přihlašování: pro rok 2025 stejný jako v roce 2024 (ORIS) – přihlašování co nejdříve (leden), 

promyslet možnosti přednosti pro ty, kteří se na STK v daném roce nedostanou (přednost v roce příštím) – 
zajistí Robert Heczko 

Letní akademie OB: 
- na letní akademii je dlouhodobě nižší účast, přesto má smysl – pokračovat v její realizaci 

Republikový festival žactva: 
- přínosná akce pro žactvo 
- hledat vhodný termín (pro rok 2025 původní termín před prázdninami nebyl vhodný) – komise mládeže, 

Rada rozvoje 
- hledat pořadatele (zvážit opakování pořadatelů po čtyřech letech) – komise mládeže, Rada rozvoje 

Návrh nepočítat M ČR na klasické a krátké trati do ŽA: 
- soutěžní komise bude projednávat návrh nepočítat M ČR na klasické a krátké trati do ŽA, popř. s nějakým 

koeficientem započítávat výsledky finále B či C 
- závěr: ponechat stávající stav 

 
Zapsal: Petr Klimpl       Libor Slezák 
         předseda komise 
 


